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P R O T O K Ó Ł  Nr  XXVIII/12

sesji Rady Miejskiej Mieroszowa

odbytej w dniu 26 lipca 2012r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

Godzina rozpoczęcia:  14:00

Godzina zakończenia: 15:10

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa - Pan 

Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest 

12 radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1a do niniejszego protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1b do niniejszego protokołu.

Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości :  

- Z-cę Burmistrza – Panią Dorotę Bekier,

- Skarbnik Gminy Mieroszów – Panią Iwonę Wojciechowską – Zatorską ,

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, 

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego,

Ad.2.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  –  Pan  Ryszard  Gubernat 
odczytał  proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa.

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych.

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa.

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.
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7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian  

do budżetu gminy Mieroszów na 2012r. 

8. Projekt  uchwały  Rady Miejskiej  Mieroszowa w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów na lata 2012-2024.

9. Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  zmiany  Uchwały  

Nr  XVII/65/07  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia  30 października  2007  r.  

w  sprawie  zarządzenia  poboru  w  drodze  inkasa  podatku  od  nieruchomości, 

podatku rolnego, podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.

10. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji.

11. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.

12. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy.

13. Zakończenie obrad.

Ad.3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Mieroszowa poinformował,  że  protokół

z poprzedniej sesji Rady Miejskiej tj. z dnia 27 czerwca 2012r. został sporządzony  

w terminie i wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski.

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu.

Uwag nie zgłoszono.

Protokół z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2012r. został przyjęty 

12 głosami „za” (jednogłośnie).
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Ad.4.Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  – 

zapytania Radnych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zwrócił  się  z  pytaniem  czy na  Nadzwyczajnym 

Walnym Zgromadzeniu Spółki  SANIKOM w Lubawce były  omawiane podwyżki  

za nieczystości stałe i czy wobec tego przedstawiciel gminy wygłosił zdanie odrębne 

do planowanych podwyżek.

Ponadto  Przewodniczący  Rady  Miejskiej zwrócił  się  z  pytaniem  czy  działania 

związane  z  zagospodarowaniem  turystyczno  –  rekreacyjnym  Parkowej  Góry   i 

podpisanie  przez  Burmistrza  umowy  na  odbudowę  małej  infrastruktury,  prac 

porządkowych i renowację pomnika z Marszałkiem Województwa Dolnośląskiego, o 

której informował Radnych w maju  to jest to samo.

Sprawozdanie z działalności w okresie  między sesjami stanowi załącznik nr 2 do tego 

protokołu.

Ad.5.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówiła Z-

ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier.

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 3.

Ad.6.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.

Pani Maria Chmielnicka i Pani Dorota Błażejowska opuściły sesję Rady Miejskiej. 

Stan obecnych – 10.
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Radna – Pani  Agnieszka  Mądrzak  –  Wendycz zwróciła  się  z  pytaniem,  jakie 

działania mają  podjąć  mieszkańcy lokalu znajdującego się  na poddaszu  budynku 

komunalnego gdzie cieknie dach. W tym budynku jest wspólnota mieszkaniowa.

Prezes Spółki ZGKiM – Pan Ryszard Moździoch poinformował, że zapozna się ze 

sprawą  poruszaną przez Radną – Panią Mądrzak Wendycz.

Radna – Pani Justyna Pichowicz poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

skierowała do Burmistrza  oraz Prezesa Spółki  ZGKiM pismo w sprawie jakości 

wody  w  Sokołowsku,  na  które  otrzymała  odpowiedź  i  poprosiła  o  uzupełnienie 

odpowiedzi czy ZGKiM wykonywał badania wody pod kątem zdatności do picia. 

Ponadto  Radna  poprosiła  o  wyjaśnienie  dlaczego  ZGKiM  nie  informował 

mieszkańców o trudnościach związanych z awariami na terenie Sokołowska.

Prezes Spółki ZGKiM – Pan Ryszard Moździoch   poinformował, że SANEPID 

jest obecny w Sokołowsku co kilka dni pobiera próbki wody do badania. Obecnie, po 

dużych  deszczach  woda  spływa  w  nie  najlepszym  stanie,  ale  woda  jest 

zanieczyszczona chemicznie a nie biologiczne. Teraz udało się doprowadzić wodę 

do stabilnego stanu. Kiedy jest awaria to trudno jest informować  mieszkańców o 

trudnościach. Inaczej, kiedy planowane są remonty na sieci kanalizacyjnej. 

Prezes  ZGKiM  poinformował  również,  że zwrócił  się  do  Lasów Państwowych, 

żeby informowali  o wykonywanych pracach na terenie lasów w Sokołowsku i  w 

związku z tym woda może być  zanieczyszczona bo brak tej informacji  powoduje 

zaniepokojenie mieszkańców.

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się  z pytaniem kiedy ujęcia wody w 

Sokołowsku były czyszczone.
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Prezes  ZGKiM  –  Pan  Ryszard  Moździoch poinformował,  że  ujęcia  były 

czyszczone w zeszłym tygodniu ale filtr będzie wymagał wymiany i będzie to koszt 

około  20  

o 30 tys. zł.

Z-ca Burmistrza uzupełniając wypowiedź  Pana Prezesa ZGKiM poinformowała, 

że to jest całe złoże filtracyjne i było ono już dwukrotnie wymieniane. Każda taka 

sytuacja  jaka  zaistniała  w  tym  roku  gdzie  napływa  duża  ilość  mocno 

zanieczyszczonej wody powoduje, że złoża filtracyjne przestają spełniać swoją rolę.

Radna  –  Pani  Justyna  Pichowicz  zawnioskowała  o  umieszczanie  na  tablicy 

informacji na temat ewentualnych awarii sieci wodociągowej w Sokołowsku, żeby 

mieszkańców uspokoić w takiej sytuacji.

Przewodniczy  Rady  –  Pan  Ryszard  Gubernat zwrócił  się  z  pytaniem  czy  w 

gminie  jest  gruzowisko  (wysypisko  gruzu)  bo  często  się  zdarza,  że  mieszkańcy 

wywożą gruz do lasu.

Radny – Pan Mieczysław Wujda zauważył, że na zrekultywowanym wysypisku  

są już wywiezione śmieci. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zwrócił  się  z  pytaniem  czy  nowo  utworzony 

parking dla  pracowników Urzędu dotyczy wszystkich pracowników i kierowników 

czy tylko pracowników. Bo okazuje się, ze 50 % osób zatrudnionych w Urzędzie 

parkuje swoje auto w rynku.

W związku z zakończeniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący ogłosił 10 min. 

przerwy.
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Ad.7.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  wprowadzenia 

zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2012r.  omówiła  Skarbnik Gminy – Pani 

Iwona  Wojciechowska  –  Zatorska,  informując,  że  w  związku  z  otrzymanym 

odszkodowaniem za zalanie  sali  sportowej  przy ul.  Hożej,  zwiększa  się  dochody  

w rozdziale  75023 Urzędy gmin (  miast  i  miast  na prawach powiatu)  w §  0970 

Wpływy z różnych dochodów o kwotę 1.472,69 zł.

Zwiększa  się  dochody  i  jednocześnie  wydatki  w  rozdziale  921095  Pozostała 

działalność  w związku z otrzymaniem przez sołectwo Rybnica Leśna darowizny na 

dofinansowanie „Festynu wiejskiego” od Kopalni KSS Bartnica 2.500 zł oraz firmy 

„MERC-TRANS” s.j. kwoty 500 zł.

Wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn. „Modernizacja kotłowni w budynku 

Urzędu Miejskiego w Mieroszowie – I etap w rozdziale 75023 Urzędy gmin ( miast 

i miast na prawach powiatu) w § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 

na kwotę 17.200 zł. 

Po podpisaniu umowy na zadanie pn. Opracowanie dokumentacji Budowa drogi    

 ul.  Reymonta  w  Mieroszowie  rozdział  60016  Drogi  publiczne  gminne   §  6050, 

zmniejsza się kwotę wydatków planowanych na tym zadaniu o 17.200 zł.

Ponadto  dokonuje  się  zmian  po  stronie  wydatków dostosowując  plan  do  realnych 

potrzeb i tak: 

� zmniejszono  wydatki  w  rozdziale  71004  Plany  zagospodarowania 

przestrzennego  kwota  20.000  zł  oraz  w  rozdziale  90015  Oświetlenie  ulic, 

placów i  dróg w § 4260 Zakup energii  kwota 27.000 zł  z  przeznaczeniem  

na pokrycie  wydatków ponoszonych na  remonty i  bieżące utrzymanie dróg 

rozdział  60016  Drogi  publiczne  gminne  kwota  40.000  zł  ,  na  wydatki  

w  rozdziale  90015  Oświetlenie  ulic,  placów  i  dróg  związane  

z eksploatacją § 4270 kwota 5.000 zł oraz na wydatki w rozdziale 90095 § 4300 

kwota 3.472,69 zł związane z kosztami odławiania psów. 

Ponieważ  powyższe  zmiany są  konieczne do przeprowadzenia  w budżecie  gminy  

po stronie dochodów i wydatków, co jest wyłączną kompetencją organu stanowiącego, 
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w  związku  z  powyższym  podjęcie  uchwały  w  przedmiotowej  sprawie  jest 

uzasadnione.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Ogólnej  –  Pan Henryk Mizera  poinformował,  że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Pan  Ryszard 

Gubernat odczytał  projekt  uchwały  i  poddał  go  pod  głosowanie,  informując  że 

zgodnie ze Statutem Gminy Mieroszów będzie to głosowanie jawne imienne.

Uchwała Nr XXVIII/126/12 Rady Miejskiej  Mieroszowa z dnia 26 lipca 2012r.  w 

sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Mieroszów za 2012r. została podjęta 

10 głosami „za” ( jednogłośnie).

Za  podjęciem  uchwały  głosowali  Radni  :  Robert  Gałązka,  Ryszard  Gubernat, 

Agnieszka  Kozłowska,  Agnieszka  Mądrzak  Wendycz,  Henryk  Mizera,  Dorota 

Nagórna, Justyna Pichowicz, Ryszard, Michał Sowa, Katarzyna Wolska, Mieczysław 

Wujda. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4.do tego protokołu.

Ad.8.  Projekt  uchwały   Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów na lata 2012-2024.

Załącznik  nr  1 – Przepływy pieniężne i  kwota długu otrzymuje  nowe brzmienie,  

w  którym  zaktualizowano  dochody  i  wydatki  w  2012r.  Zmiany  podyktowane  

są  dostosowaniem do zgodności  planu w tym zakresie z wielkościami  ustalonymi  

w budżecie Gminy Mieroszów.
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W  związku  ze  zmianami  w  zakresie  zadań  inwestycyjnych  i  przyjęciem  

do realizacji  wieloletniego zadania dotyczącego modernizacji  kotłowni  w Urzędzie 

Miejskim wystąpiła konieczność dokonania zmian w  załączniku nr 2. 

W  wykazie  przedsięwzięć  umieszczono  zadanie  pn.  „Modernizacja  kotłowni  

w budynku Urzędu Miejskiego w Mieroszowie – I etap”, które będzie realizowane  

w latach 2012-2013 na kwotę 242 000 zł, z tego 17 200 zł w roku 2012.Jednocześnie 

w 2013r zwiększono dochody majątkowe o kwotę 205 700 zł z tytułu dofinansowania 

w/w  projektu  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  dla  Województwa 

Dolnośląskiego na lata 2007-2013, działanie 4.3. „Poprawa jakości powietrza”.

W  związku  z  powyższym  podjęcie  uchwały  w  przedmiotowej  sprawie  jest 

uzasadnione.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Ogólnej  –  Pan Henryk Mizera  poinformował,  że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Pan  Ryszard 

Gubernat odczytał  projekt  uchwały  i  poddał  go  pod  głosowanie,  informując  że 

zgodnie ze Statutem Gminy Mieroszów będzie to głosowanie jawne imienne.

Uchwała  Nr  XXVIII/127/12  Rady Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia  26  lipca  2012r.  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów na lata 2012-

2024 została podjęta 10 głosami „za” (jednogłośnie).

Za  podjęciem  uchwały  głosowali  Radni  :  Robert  Gałązka,  Ryszard  Gubernat, 

Agnieszka  Kozłowska,  Agnieszka  Mądrzak  Wendycz,  Henryk  Mizera,  Dorota 

Nagórna, Justyna Pichowicz, Ryszard, Michał Sowa, Katarzyna Wolska, Mieczysław 

Wujda. 
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Podjęta uchwała stanowi załącznik nr  5 do tego protokołu.

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr  XVII/65/07  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia  30 października  2007  r.  

w  sprawie  zarządzenia  poboru  w  drodze  inkasa  podatku  od  nieruchomości, 

podatku rolnego, podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz wyznaczenia 

inkasentów  i  określenia  wysokości  wynagrodzenia  za  inkaso  omówiła Z-ca 

Burmistrza  –  Pani  Dorota  Bekier,  informując,  że  Rada  Miejska  Mieroszowa 

określiła inkasentów podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego i 

opłaty od posiadania psów w osobach pełniących funkcje sołtysów w Uchwale Nr 

XVII/65/07  Rady Miejskiej  Mieroszowa z  dnia  30  października  2007r.  w sprawie 

zarządzenia  poboru  w drodze  inkasa podatku  od  nieruchomości,  podatku  rolnego, 

podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

W związku z ponownymi wyborami sołtysa w sołectwie Kowalowa zaistniała 

konieczność  wyznaczenia  na  inkasenta  obecnego  sołtysa  Panią  Maję  Sadowy,  

a jednocześnie zmiany Uchwały Nr  XVII/65/07 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 

30  października  2007r.  Ponadto  zachodzi  konieczność  uściślenia  zapisów  w  §  1 

poprzez określenie terminu odprowadzenia do budżetu zainkasowanych kwot.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Na sesję Rady Miejskiej przybyła Radna – Pani Maria Chmielnicka. Stan obecnych 

-11.

W dyskusji brali udział :

Radny – Pan Mieczysław Wujda zwrócił  się  z  pytaniem czy termin  określony  

w paragrafie 1 nie jest zbyt krótki. 
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W  odpowiedzi  na  powyższe  pytanie  Z-ca  Burmistrza  –  Pani  Dorota  Bekier 

poinformowała,  że  pobrane  podatki  od  mieszkańców  sołectw  nie  mogą  być 

przetrzymywane przez Sołtysów.

W  związku  z  wyczerpaniem  dyskusji  w  tym  punkcie  Przewodniczący  Rady 

Miejskiej  –  Pan  Ryszard  Gubernat odczytał  projekt  uchwały  i  poddał  go  pod 

głosowanie.

Uchwała  Nr  XXVIII/128/12  Rady Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia  26  lipca  2012r.  

w sprawie  zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego, podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz wyznaczenia inkasentów 

i  określenia  wysokości  wynagrodzenia  za  inkaso  została  podjęta  11  głosami  „za” 

( jednogłośnie).

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu.

Ad.10.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji.

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier poinformowała, że na ostatniej 

sesji nie było pytań.

Ad.11.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.

 Odpowiadając  na  pytanie Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  czy na 

Nadzwyczajnym  Walnym  Zgromadzeniu  Spółki  SANIKOM  w  Lubawce  były 

omawiane  podwyżki  za  nieczystości  stałe  i  czy wobec  tego przedstawiciel  gminy 

wygłosił  zdanie  odrębne  do  planowanych  podwyżek  Z-ca  Burmistrza  Mieroszowa 

poinformowała, że sprawa opłat nie była tematem Walnego Zgromadzenia. Tematyka 

dotyczyła  wniosku  gminy  Kamienna  Góra  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie 
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udziałów,  które  gmina  posiada  w Spółce  SANIKOM.  Zgromadzenie  nie  wyraziło 

zgody na zbycie udziałów gdyż  stałoby to w sprzeczności z realizowanym przez 17 

gmin – udziałowców SANIKOMU projektu współfinansowanego ze środków z Unii 

Europejskiej.  Natomiast  kwestia opłat za odpady wynika z kalkulowania kosztów i 

przychodów spółki jakie osiąga z tytułu opłat za odpady odbierane od mieszkańców 

wszystkich  gmin  gdzie  Spółka  te  usługi  wykonuje.  Ten  wzrost  cen  wystąpił  w 

ostatnim  czasie  trzykrotnie  i  nie  był  to  duży  wzrost.  Wzrost  opłat  będzie  czekał 

mieszkańców w dalszym ciągu i on będzie dużo znaczniejszy niż do tej pory, dlatego 

że mieszkańcy będą  musieli  pokryć  całość  kosztów związanych z wprowadzeniem 

nowych  zasad,  które  wejdą  w  życie  od  połowy  przyszłego  roku.  Te  trzykrotne 

podwyżki nastąpiły również  dlatego, że na terenie gminy Mieroszów opłaty się nie 

zmieniały ponieważ na przeszkodzie stała uchwalona przez Radę górna stawka. Gmina 

miała niższe stawki niż pozostałe gminy pozostające w  SANIKOMIE. Na pewno ten 

temat nie jest przedmiotem posiedzeń Nadzwyczajnego Zgromadzenia.

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem czy to może oznaczać,  że 

mieszkańców gminy Mieroszów do końca roku jeszcze czekają  dwie podwyżki.

Z-ca Burmistrza w podpowiedzi na powyższe pytanie poinformowała, że na pewno w 

przyszłości będą nowe opłaty, które uchwali Rada. W tej chwili firma PROGEO, która 

opracowuje dla wszystkich gmin- członków SANIKOMU niezbędne uchwały jakie 

Rada  będzie  musiała  podjąć,  również  te  związane  z  wysokością  opłaty  kalkuluje 

koszty  jakie  będą  obowiązywały  na  terenie  gmin  obsługiwanych  przez  firmę 

SANIKOM. Zmieni się sytuacja o tyle, że to gmina będzie od mieszkańców pobierać 

opłaty i jeżeli Rada tak uchwali również od podmiotów prowadzących działalności na 

terenie  gminy.  Natomiast  gmina  będzie  płaciła  firmie,  która  będzie  obsługiwać  w 

układzie odbioru odpadów i przerobienia ich na instalacji.
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Na  pytanie  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej czy  działania  związane  z 

zagospodarowaniem turystyczno – rekreacyjnym  Parkowej Góry  i podpisanie przez 

Burmistrza umowy na odbudowę małej infrastruktury, prac porządkowych i renowację 

pomnika z Marszałkiem Województwa Dolnośląskiego, o której informował Radnych 

w  maju   to  jest  to  samo  odpowiedzi  udzieliła  Z-ca  Burmistrza  Mieroszowa, 

informując  że ta sprawa dotyczy dwóch tematów.  Pierwszy temat  jest  związany z 

zadaniem,  na  które  gmina  pozyskała  środki  przez Fundację  „Kwiat  Lnu”  (  kwota 

ponad 30 tys. zł ) i to jest porządkowanie „Góry Parkowej”. W ramach tego zostały 

uporządkowane  alejki,  zamontowane  ławki,  kosze  na śmieci,  miejsca  na  rowery  i 

oczyszczony  pomnik.  Drugi  temat  jest  związany  z  opracowaniem  dokumentacji 

dotyczącej  zagospodarowania „Góry Parkowej”  i  jest  możliwy do zrealizowania w 

ramach środków z Programu EWT na lata 2007-2013. Tutaj gmina przygotowuje się 

wspólnie z gminą Mezimesti  do złożenia wniosku. Z kolejną gminą czeską Adrspach 

gmina  przygotowuje  wniosek  dotyczący  generalnie  zagospodarowania  „Góry 

Parkowej”  w  układzie  ścieżek  rowerowych  czyli  kontynuacja  tych  działań 

dotychczasowych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Pan  Ryszard  Gubernat zauważył,  że  każda 

inwestycja,  nawet  ta  inwestowana  ze  środków  zewnętrznych  potrzebuje  środków 

własnych.  Jeżeli  te  wnioski  zostaną  przyjęte  gmina  będzie  musiała  wydać  około 

miliona.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  zwrócił  się  z  pytaniem  gdzie  w  tym 

wszystkim jest budowa nowej szkoły.

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że to będzie decyzja Rady 

czy takie zadanie zostanie umieszczone w budżecie na przyszły rok. Poza tym jeszcze 

nie wiadomo czy zaplanowane na przyszłym roku środki pozwolą na realizację tego 

zadania.
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Na pytanie Przewodniczego Rady – Pana Ryszarda Gubernata czy w gminie jest 

gruzowisko (wysypisko gruzu) bo często się zdarza, że mieszkańcy wywożą gruz do 

lasu odpowiedzi udzieliła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier informując, że w 

gminie nie ma gruzowiska i  nie ma możliwości,  żeby go utworzyć  bo jest to po 

pierwsze inwestycja, a po drugie jednak składowisko odpadów.To gdzie składowiska 

odpadów mogą  być  zlokalizowane zostało określone w Programie Wojewódzkim. 

Odpady z gminy Mieroszów muszą  trafić na składowisko w Lubawce i tylko tam 

będzie możliwe wywożenie gruzu z gminy.

Na pytanie  Przewodniczącego Rady Miejskiej czy nowo utworzony parking dla 

pracowników Urzędu dotyczy wszystkich  pracowników i  kierowników czy tylko 

pracowników.  Bo okazuje  się,  że 50  % osób zatrudnionych  w Urzędzie  parkuje 

swoje auto w rynku odpowiedzi udzieliła  Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier 

informując,  że  parking  dla  pracowników  urzędu  powstał  w  związku  z  tym,  że 

koperty,  które  są  na  parkingu  w  rynku  zarezerwowane  dla  pracowników  nie 

wystarczają ale nadal można z nich korzystać. Natomiast większość osób korzysta z 

nowego  parkingu.  Najczęściej  z  miejsc  pod  Urzędem  korzysta  kierownictwo 

ponieważ zdarzają się kilkakrotnie w ciągu dnia wyjazdy służbowe.

Ad.12.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy.

Nie było.

Ad.13.Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku sesji Rady Miejskiej Przewodniczący zamknął 

XXVIII sesję dziękując wszystkim za przybycie.
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Protokołowała : Agnieszka Podgórska


